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Saksbehandlar  ArkivsakID 

Leni Dale  16/2641 

 

Kommunedelplan for helse, sosial og omsorg 2017 - 2027  

 

Vedlegg :  

Kommunedelplan for Helse sosial og omsorg- framlegg frå rådmannen januar 2018Innspel til 

kommunedelplan - Helse, sosial og omsorgsplan 2017-2027 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunedelplan for helse, sosial og omsorg 2017 -2027 blir vedtatt slik den ligg føre.  
 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - 004/18 
 

RMNF - behandling: 
Orientering til saka v/Leni Dale-kommunalsjef Helse og omsorg 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

 

RMNF - vedtak: 
Uttale i RMNF - 22.01.2018:  
Ingen merknader. 
 
 
 
 

 

Ungdomsrådet - 003/18 
 

LUR - behandling: 
Ungdomsrådet er nøgde med at dei våren 2017 vart inkludert i referansegruppa knytt til 
planprosessen. Ungdomsrådet opplever difor at behovet deira for medverknad har vore 
ivaretatt.  
Ungdomsrådet hadde ein relativt stor utskifting av medlemmar sommaren 2017, samstundes 
vart sekretærfunksjonen overført frå Eileen Feste til Robert Lorang Hansen ved 



 

 

kultureininga. Ungdomsrådet skulle ynskje at framlegg til kommuneplan vart presentert for 
ungdomsrådet i november 2017, i samband med høyringsperioden. Då ville det vore akutelt 
for ungdomsrådet å gå litt djupare inn i planen.  
Ungdomsrådet har difor ingen uttale til sjølve kommundelplanen, men berre ei uttale til sjølve 
planprosessen.  
Ungdomsrådet og sekretær for ungdomsrådet har no innarbeidd nye rutinar som 
sannsynleggjer at ungdomsrådet i framtida i større grad vil vera på rett på plass til rett tid. 
 

 

LUR - vedtak: 
Ingen merknader.  
 

 

Eldrerådet - 003/18 
 

ER - behandling: 
Kommunalsjef leni Dale orienterte i saka. 
Viser til tidlegare innspel til planen.  
Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
Samrøystes vedteke. 
 

 

ER - vedtak: 
Kommunalsjef leni Dale orienterte i saka. 
Viser til tidlegare innspel til planen.  
Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 
 

 

Levekårsutvalet - 006/18 
 

LE - behandling: 
Orientering til saka v/Leni Dale-kommunalsjef Helse og omsorg 
Fellesframlegg: 
Rådmannen sitt framlegg med dei rettingar som kom fram i møte vart samrøystes vedteke. 
 
 

 

LE - vedtak: 
Innstilling i Levekårsutvalet -23.01.2018: 
Kommunedelplan for helse, sosial og omsorg 2017 -2027 blir vedtatt slik den ligg føre, med 
dei rettingar som kom fram i møte.  
 
 
 

 

 
 
 
Saksopplysningar: 
Saka skal til uttale i ungdomsråd, eldreråd og råd for menneske med nedsett funksjonsevne 



 

 

Saka skal til innstilling i levekårsutvalet 
Saka skal avgjerast i kommunestyret 
 

Bakgrunn 

Endeleg framlegg til kommunedelplan helse, sosial og omsorg 2017 -2027 er no ferdig frå 
rådmannen. Planen har vore på offentleg høyring i perioden 22.11.17 -03.01.18. Det er 
komen eit skriftleg innspel i høyringsperioden og eldrerådet har kome  med nokre munnlege 
innspel. 

Innspel og vurdering 

Prosjektgruppa har vurdert høyringsinnspela og desse er sendt referansegruppa for innspel. 
Det er kome tilbakemelding som støttar vurderingane.  

Innspel frå M. Haugen: 

1.Det blir tatt inn ei stilling som helsesøster for eldre. 

Rådmannen si vurdering:  
Vert vurdert som  ivaretatt i første tiltak i handlingsplanen. For å tydeleggjere har vi lagt til 
«/andre tiltak». Formulering av tiltaket blir : «Vurdere behov for førebyggande heimebesøk / 
andre tiltak til eldre som fast ordning i kommunen.»  
Det vert vurdert som ikkje tenleg å legge inn ei stilling for helsesøster i handlingsplanen no, 
men det kan bli eit resultat etter at tiltaket (vurderinga)er gjennomført. Det vert då innafor 
gjeldande budsjettramme.  
 
Innspel frå eldrerådet: 
2.Førebygging og meistringstrappa vert snudd til at førebygging ligg i botn som eit fundament 
for dei andre trinna i trappa. 
Rådmannen si vurdering: 
Det er berre kome eit innspel med dette synspunkt. Derimot er det mange som undervegs i 
prosessen har kome med svært positive innspel til slik trappa framstår. Det vert vurdert at 
førebygging og meistringstrappa framstår visuelt godt og vert ikkje endra på. 

 
3.Kommunen kan legge til rette for lærlingplassar – ønskje om at «kan» blir bytta ut med 
«må»  
 
Rådmannen si vurdering: 
Dette bidreg til tydeleggjering og korrigering er gjort i planen. 

 
 
4.Punktet der ein skriv «Lindås kommune vil legge til rette for å bu lengst mogleg i eigen 
heim.» Her bør ein spesifisera kva som meinast med eigen heim.  
 
Rådmannen si vurdering: 
Det vert vurdert som hensiktsmessig å spesifisera dette for å unngå mistydingar. Følgjande 
fotnote er sett inn: «Alle former for bustad utanom sjukeheim.» 
 
 

 

 



 

 

 
 


